
 

Referat fra bestyrelsesmøde i Hashøj Jægerklub 
 
Dato 
 
Sted 
 
Fraværende 
 
1. Evt. tilføjelse til 
dagsorden 
 
2. Underskrivelse af 
referat fra sidste 
møde 
 
3. Meddelelser fra 
formanden 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4. Meddelelser fra 
kasserer 
 
5. Meddelelser fra: 
a) hundeudvalg 
 
 
 
b) skydeudvalg 
 
c) ungdomsudvalg 
 
 
d) Festudvalg 
 
e) turudvalg 
 
f) hjemmeside 
 
 
6. Eventuelt 
 
 
7. Dato for næste 
møde 
 
 
Referent 
 
 
Underskrifter 

30. august 2012 
 
Hos Klaus 
 
Anders P., Jens, Niels og Steffen 
 
Intet 
 
 
Mødereferat godkendt og underskrevet 
 
 
  
     Bo og Niels redegjorde for mødet med Slagelse Kommunes 
Miljø- og Teknikudvalg. Uffe havde fortalt om baggrunden for 
Hashøj Jægerklubs involvering i Ravnebækskoven og lavet et 
fyldigt bilag, der illustrerer hvad der er lavet og hvordan der ser ud 
i skoven. Det forventes, at det munder ud i en aftale, der sætter 
rammerne for fremtidige jagter og hvordan de skal afvikles.  
 På generalforsamlingen er Steffen, Uffe, Anders P. og Klaus på 
valg, alle modtager genvalg. Niels ønsker at udtræde selvom han 
ikke er på valg. Anders H indtræder og ny suppleant skal vælges, 
bestyrelsen foreslå Lasse Nielsen. Tommy modtager genvalg som 
suppleant.  
 
   Regnskabet er endnu ikke klar, Uffe forventer et overskud på ca. 
4000 kr. 
    
 
  Anders H. fremførte forslag fra Rikke om, at der skal defineres 
retningslinjer for hvad instruktører skal acceptere mht. hunde og 
hundeførerens opførsel 
 
  Der skal investeres i en ny trailer til kastemaskinen 
   
 Face-book meget populært blandt unge medlemmer, der skal 
laves link mellem hjemmeside og face-book   
 
 Intet nyt at berette 
 
 Intet nyt at berette 
 
 Der skal arbejdes på at bruge Face-book, hjælp med fornøden 
teknisk baggrund søges 
 
 Søren har fået tilbud fra Espe gods på hanejagt i januar, Søren 
laver endelig aftale med godset. 
 
 Torsdag den 1. november hos Bjarne 
Bemærk: mødet starter kl. 18:00! 
 
 
 Klaus Paaske 
 
 


